
Z á p i s  
z 18. zasedání Akademického senátu UHK dne 9. května 2007  

 
Přítomni: Ing. Radocha, dr. Brandejs, Mgr. Lounek, Ing. Čech, Ing. Dittrichová,  
doc. Hruška, dr. Chrzová, dr. Joukl, dr. Kühnová, J. Němeček, R. Kravčík,  
R. Kysilková, K. Levínská, K. Marková, J. Polák, B. Stoklasová, P. Vránková, L. 
Zilvarová, 
Omluveni:, Ing. Feltl, Mgr. Málek, dr. Musilová, J. Kubíček, R. Šimek, dr. Mervart  
Hosté: doc. Mikulecká,  prof. Bílek, doc. Jedličková, Ing. Klik, Ing. Stejná, doc. 
Jedlička, dr. Vondráček, Ing. Bednářová 
 
 
Průběh zasedání řídil předseda AS UHK Ing. Karol Radocha, který členům senátu 
předložil níže uvedený program jednání k vyjádření.  
 

1. Disciplinární řád UHK 
2. Disciplinární řád PdF 
3. Kolejné 
4. Výroční zpráva o hospodaření 
5. Výroční zpráva UHK 
6. Různé 
 

Všichni přítomní s navrženým programem zasedání vyslovili souhlas.   
 
 
1. Disciplinární řád UHK 
 
Prof. Bílek, prorektor, seznámil členy senátu s formálními úpravami disciplinárního 
řádu UHK. 
V diskusi vystoupil J. Němeček 

(1) Z diskuse vyplynulo doplnění věty do závěrečného ustanovení. „Tímto dnem také 
pozbývá platnosti Disciplinární řád  VŠP ze dne 24. května. 1999“. 

 
Po krátké diskusi senát přistoupil k hlasování o schválení  Disciplinárního řádu UHK. 
 
Hlasováno: 
 
Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0  
 
Závěr: Disciplinární řád UHK byl schválen.  
 
 
2. Disciplinární řád PdF 
 
Doc. Jehlička krátce seznámil členy senátu se změnami v DS PdF. (formální úpravy)  
V diskusi vystoupil Mgr. Lounek s připomínkou k bodu 6, článku 3. 
 
 



Senát neměl žádné další připomínky.  
 
Hlasováno: 
 
Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0 
Závěr: Disciplinární řád PdF byl schválen. 
  
 
3. Kolejné a návrh vytížení kapacity kolejí 
 
Ing. Klik seznámil senát se zamýšleným zvýšením kolejného o koeficient 1.15 a 
s návrhem na vytížení kapacity kolejí. Návrh podrobně zdůvodnil. 
 
V diskusi vystoupili Mgr. Lounek (jak je zabezpečeno ubytování 1. ročníku,) 
dr. Kühnová  (jak jsou řešeny výjimečné případy) 
dr. Brandejs (15 % je moc, jestli by nestačilo 10 %) 
L. Zilvarová navrhla zveřejnit důvody zvyšování kolejného pro studenty ne webu 
Dále diskutovali Ing. Steklá a Ing. Klik 
 
 Na senát se dostavila R. Kysilková  
 
Hlasováno: 
 
Pro: 15, proti: 1, zdržel se: 2 
Závěr:Kolejné a návrh vytížení kapacity kolejí bylo schváleno. 
 
 
4. Výroční zpráva o hospodaření 
 
Ing. Klik seznámil senát s výroční zprávou o hospodaření 
 
V diskusi vystoupil Mgr. Lounek a poukazoval na délku VZ vzhledem k úspoře papíru 
při tisku pro všechny senátory a navrhnul využít v těchto případech projekční plochu. 
 
Hlasováno: 
 
Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 1 
Závěr: Výroční zpráva o hospodaření byla schválena. 
  
5. Výroční zpráva UHK 
 
Prof. Bílek zdůvodnil obsah výroční zprávy. 
V diskusi vystoupila K. Marková a opravila studující fakulty (záměna FHS a FIM) 
Mgr. Lounek upozornil na nevyváženost textové části mezi jednotlivými součástmi 
UHK 
dr. Joukl přišel s námětem na článek do Zpravodaje o vývoji UHK 
 
Hlasováno: 
 
Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 



Závěr: Výroční zpráva UHK za rok 2006 byla schválena. 
6. Různé 
 
Ing. Radocha poděkoval studentům za dobře připravenou akci studentské komory, 
poděkoval končícím studentům za velmi dobru práci v senátu. 
dr. Kühnová vznesla dotaz na 13 týdenní semestr. Navrhuje řešit v harmonogramu 
výměnu stejných dní. (prohození výuky). Paní rektorka přislíbila akceptovat tuto 
připomínku. 
 
 
Usnesení: 
 
Akademický senát UHK  
 

1. Schvaluje:  
 

• Disciplinární řád UHK v předloženém znění. 
• Disciplinární řád PdF v předloženém znění 
• Kolejné a Návrh vytížení kapacity kolejí 
• Výroční zprávu o hospodaření 
• Výroční zprávu UHK  

 
 
Usnesení bylo schváleno jednomyslně.  
 

 
Ing. Karol Radocha, Ph.D. 

                                                                                             předseda AS UHK 
 
 

 
 
V Hradci Králové dne 10. května 2007    
Zapsal: Ing. Radocha   
 
         
 
 


